
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 48
Forslag til lov om ændring af færdselsloven og lov om fragtaftaler ved interna-
tional vejtransport. (Indførelse af gebyr i forbindelse med chaufføruddannel-
sen inden for vejtransport af farligt gods og indførelse af mulighed for anven-
delse af elektroniske fragtbreve m.v.).
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 9
Mange af chaufførernes kompetencer skal fornys hvert 5. år. Har en form for
elektronisk ’kontokort’, hvorpå beviser vedrørende flere forskellige kompeten-
cefornyelser løbende kan registreres, været overvejet i forbindelse med at
man med lovforslaget alligevel har skullet i gang med at udvikle et nyt plastik-
kort, som uddannelsesbevis? Hvad er baggrunden for, at man ikke er gået ef-
ter en sådan langsigtet løsning og er det ministeriets skøn, at en sådan løs-
ning alt andet lige i længden ville være billigere og mindre bureaukratisk for
chaufførerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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